



COMMUNICATIONS

NewSpecial Magazine

Please distribute widely to your membership

33/22 (E/F)

Geneva

10 November 2022

To: All members

From: FICSA Secretariat

Dear colleagues,

The **newSpecial** magazine is digital and printed for the upcoming issue!

The **November** issue's theme is **Change is the only constant**

Some highlights to look for as you scroll down the issue include:

3 YEARS ON: What we learned - p.8

WRITTEN WORD: Civil servants' inspiration – p. 20

SHARING IS CARING: Samedi du partage - p. 34

26 CANTONS : Le final de la série –p. 42

We trust this issue will bring you enjoyment.

Garry Aslanyan, Editor-in-Chief

The newSpecial is published by the WHO HQ Staff Association with an editorial committee representing wide range of agencies. Over 10,000 copies are printed and distributed each month to international organizations and diplomatic missions in Geneva. A magazine with seventy years of history, it is open to staff as a forum to promote activities and programmes of the United Nations and its agencies in Geneva and is part of its international life. If you would like to contribute and publish an article, please send them to info@newspecial.org

Le magazine newSpecial est publié par l'Association du Personnel du Siège de l'OMS, les membres du comité de rédaction représentent un large éventail d'organisations. Plus de 10.000 exemplaires sont imprimés et distribués chaque mois, aux organisations internationales et aux missions diplomatiques à Genève. Dans une tradition de sept décennies, le magazine met en évidence les activités et les programmes des Nations Unies et agences à Genève tout en s'inscrivant dans la vie de la cité. Votre participation est bienvenue et même souhaitée. Vous voulez contribuer, publier un article ? contact : info@newspecial.org